
 

 

PROTOKÓŁ NR XXXVII/2021 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 26 października 2021 r. 

W sesji wzięli udział: 

• 13 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Bożena Rosińska 

• Radca prawny – Robert Krupa 

• Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej – Izabela Krawczyk 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Gogolewie – Justyna Krajewska 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Motarzynie – Marzena Śmigielska 

• Dyrektor Gminnego ośrodka kultury w Dębnicy Kaszubskiej – Anna Pietrzak 

• Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej sp. z o.o. – Anna Kurzawa-Gerczak 

• Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Motarzynie – Mirosław Turczyński 

Radni nieobecni: Cech Roman, Olech Marcin 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie uchwał: 

4.1 w sprawie skargi na działalność Prezesa Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy 

Kaszubskiej Sp. z o.o. 

4.2 w sprawie pozostawienia skargi bez rozpatrzenia, 

4.3 zmieniająca uchwałę nr XXVIII/192/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 

28 stycznia 2021 r. w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Dębnica 

Kaszubska, 

4.4 zmieniająca uchwałę nr XXXVI/251/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 

30 września 2021 r. w sprawie powołania Rady Seniorów w Gminie Dębnica Kaszubska oraz 

nadania jej statutu, 

4.5 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, 

4.6 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

4.7 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2021-

2032. 



 

 

5. Plan zbywania, nabywania i obciążania nieruchomości na terenie Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

7. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

8. Informacja Wójta Gminy Dębnica Kaszubska dotycząca oświadczeń majątkowych. 

9. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych składanych przez Radnych Rady Gminy Dębnica 

Kaszubska. 

10.  Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

10.1  Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

10.2  Komisji Rewizyjnej, 

10.3  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

10.4  Komisji Spraw Społecznych. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12.  Zamknięcie sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1 

Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego Rady Gminy 
Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 12:07 w sali konferencyjnej 
im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono 
nieobecność dwóch radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Ad. 2 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych zmian, wobec czego na sesji obowiązywał porządek 
obrad przesłany z zawiadomieniem o sesji. 

Ad. 3 

Zatwierdzono protokół z XXXVI sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie skargi na działalność Prezesa Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej 
w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o., stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona i zaopiniowana 
podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

Radny Bartłomiej Tutak poinformował, że właściciel spółki powinien przyjrzeć się funkcjonowaniu spółki, 
gdyż sprawy poruszone w skardze są poważne. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 4 



 

 

ZA (9): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Leśniewski Witold, Paczesny 
Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4): Knitter Rafał, Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVII/257/2021 i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad. 4.2 

Projekt uchwały w sprawie pozostawienia skargi bez rozpatrzenia, stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona i zaopiniowana 
podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. Następnie zarządził 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam,  
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVII/258/2021 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad. 4.3 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XXVIII/192/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 
28 stycznia 2021 r. w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona i zaopiniowana 
podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska.  

Radny Bartłomiej Tutak poinformował, że komisja złożyła wniosek o zmianę planu ze względu na to, iż 
w ciągu tygodnia zostanie przeprowadzona kontrola urzędu, a po niej komisji przystąpi do kolejnej 
kontroli. Komisja chce zrealizować plan pracy. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 



 

 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam,  
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVII/259/2021 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad. 4.4 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XXXVI/251/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 
30 września 2021 r. w sprawie powołania Rady Seniorów w Gminie Dębnica Kaszubska oraz nadania jej 
statutu, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona i zaopiniowana 
podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że nastąpiło sprostowanie załącznika nr 1 do 
statutu, ze względu na wyłączenie Troszek ze struktury sołectwa Starnice-Troszki, które obecnie nosi 
nazwę sołectwo Starnice. Jest to regulacja zgodna ze stanem faktycznym. Na chwilę obecną nie 
dokonano zmiany obwodów głosowania, gdyż należy sprawdzić czy zmiany te będą zgodne z wytycznymi 
biura wyborczego. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski przytoczył powody dla których tworzone są rady seniorów tj. 
starzejące się społeczeństwo, integracja ludzi, pobudzanie aktywności mieszkańców. 

Radny Bartłomiej Tutak zgłosił się do pracy w komisji wyborczej podczas wyborów do Rady Seniorów. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam,  
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVII/260/2021 i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 4.5 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona i zaopiniowana 
podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

Członek Zarządu Powiatu Słupskiego Grzegorz Grabowski poinformował, że dofinansowanie zostanie 
przekazane na remont ul. Skarszewskiej. Powiat zrobi wszystko, aby zrealizować to zadanie w 2022 roku 
i wyremontować ul. Skarszewską i ul. Kościelną. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam,  
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVII/261/2021 i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Ad. 4.6 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok, stanowi załącznik nr 16 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona i zaopiniowana 
podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. Następnie zarządził 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam,  
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVII/262/2021 i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Ad. 4.7 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na 
lata 2021-2032, stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona i zaopiniowana 
podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. Następnie zarządził 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam,  
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVII/263/2021 i stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Ad. 5 

Plan zbywania, nabywania i obciążania nieruchomości na terenie Gminy Dębnica Kaszubska, 
stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem Planu. 

W wyniku zarządzonego głosowania Plan została podjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Ad. 7 

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Ad. 8 

Informację Wójta Gminy Dębnica Kaszubska dotyczącą oświadczeń majątkowych przedstawiła 
Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska. Informacja stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  



 

 

Ad. 9  

Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych składanych przez Radnych Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski. Informacja stanowi załącznik nr 
27 do protokołu. 

Ad. 10-10.1 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Ireneusz Ziółkowski poinformował, że komisja 
spotkała się 18.10 podczas posiedzenia komisji, z którego przytoczył protokół, stanowiący załącznik nr 28 
do protokołu. Kolejne spotkanie odbyło się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady 
Gminy. 

Ad. 10.2 

Radna Jadwiga Lejczak członek Komisji Rewizyjnej poinformowała, że komisja spotkała się podczas 
posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. 10.3 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Beata Sowińska poinformowała, że 
komisja spotkała si w celu rozpatrzenia dwóch skarg. Pierwsza z nich dotyczyła działalności Prezesa 
Zakładu gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o. Z uwagi na to, że sprawy dotyczące 
zarządzania spółką i działalności prezesa rozpatruje Rada Nadzorcza spółki uznano za konieczne 
przekazanie skargi do Rady Nadzorczej. Kolejna skarga nie zawierała imienia i nazwiska oraz adresu 
zamieszkania. Anonimowe skargi nie podlegają rozpatrywaniu. Następne spotkanie odbyło się podczas 
posiedzenia wspólnego wszystkich komisji. 

Ad. 10.4 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Mateusz Szerlowski poinformował, że komisja spotkała 
się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy, na którym omówiono sprawy gminy. 
Kolejne spotkanie odbyło się w dniu dzisiejszym. Dotyczyło funkcjonowania Gminnego Ośrodka Kultury 
w Dębnicy Kaszubskiej. Protokół z tego spotkanie zostanie przedstawiony na kolejnej sesji. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski przeszedł do wolnych wniosków i informacji. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska udzieliła odpowiedzi na pytania zadane przez radnego Piotra 
Paczesnego podczas komisji wspólnych. Poinformowała, że budynek może mieć dwojakie określenie 
funkcji. W 1998 roku została wydana decyzja Zarządu Gminy Dębnica Kaszubska o ustanowieniu 
trwałego zarządu na nieruchomości z zasobu mienia komunalnego gminy – stołówki w budynku nr 30. 
Lokal ten był od dawna lokalem użytkowanym jako świetlicy, nie miał funkcji mieszkalnej. 

Radny Piotr Paczesny oznajmił, że według Niego jest potwierdzenie, że budynek nie powinien być 
przeznaczony na kuchnię restauracji. Nie powinno się prowadzić uciążliwej działalności w miejscu 
zamieszania innych osób. Wychodzi na to, że gmina toleruje to i nie chce pomóc mieszkańcom. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka oświadczyła, że lokal został sprzedany i nie jest własnością gminy i gmina 
nie ma wpływu na to, jaka działalność jest tam prowadzona. Przy sprzedaży lokalu nie było zapisów 
wykluczających jakąś działalność.  

Radny Krzysztof Badowski poinformował, że lokal był sprawdzany przez wszystkie możliwe służby i został 
dopuszczony do prowadzenia działalności. Nie ma potrzeby ponownie zajmować się tym tematem. 



 

 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zasugerował zakończenie dyskusji. Sprawa toczy się w sądzie 
i zostanie rozstrzygnięta przez właściwe organy. 

Radna Jadwiga Lejczak zapytała czy droga w Skarszowie Górnym została przejęta od Nadleśnictwa Leśny 
Dwór, czy jest szansa na jej remont? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka odpowiedziała, że droga nie jest jeszcze drogą gminną. W przypadku gdyby 
nie udało się sfinalizować formalności, to gmina na czas realizacji inwestycji może przejąć nieruchomość 
w zarząd. Zostanie zrobione wszystko aby zrealizować tę inwestycję.  

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski o godzinie 13:07, po wyczerpaniu porządku obrad, 
zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

 
 
 
 

Protokołowała: 
Emilia Konopka 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Obrady prowadził: 
Ireneusz Ziółkowski 
Przewodniczący Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

 


